
covat dobře s míčem. Zároveň ale moji slabinu vidím v důra-
zu, na kterém musím do budoucna zapracovat.

Myslí Kopidlno ještě na druhé místo? Na Skřivany ztrácíte 
čtyři body. 

Určitě ano! Momentálně je soutěž hodně vyrovnaná 
a muže se stát ještě cokoliv. Zálusk na druhé místo určitě 
máme. 

Co čekáte od zbytku 1. B třídy? 
Určitě vyrovnané zápasy, hodně branek a plno emocí.

Jak jste osobně spokojený v Kopidlně? 
V Kopidlně jsem spokojený velice, s většinou kluků z týmu 

se znám odmalička, což je jedna z našich výhod. Výhodou 
jsou určitě zkušenosti starších spoluhráčů, kteří pro náš tým 
jsou velice důležití, snaží se nám mladším poradit a týmu ve-
lice pomáhají. A určitě týmový duch, myslím si, že máme mo-
mentálně skvělou partu jak v týmu, tak i vedení týmu, které si 
pro nás připravuje různé odměny v podobě pohoštění apod. 
za vyhrané zápasy. Je to super (usměje se).

Jak moc důležitá je osoba Tomáše Sedláčka? Bývalého ligo-
vého útočníka, který je nyní hrajícím trenérem mužstva. 

Za mě je Tomáš pro náš tým velmi důležitý, je opravdu na 
hřišti znát. Někdy je neuvěřitelné, z čeho dokáže dát branku. 
A jeho zkušenosti, které má, jsou obrovské a dokáže je vyu-
žít. Je to skvělé s ním hrát.

V čem vám hráčům nejvíce pomáhá a jaká je s ním spoluprá-
ce?

Snaží se nám radit jak třeba jinak řešit situace, které se 
nám zrovna nepovedou. Co se mi nejvíc libí, je fakt, že doká-
že člověka i povzbudit, když se zrovna nedaří. Samozřejmě 
má u nás všech velký respekt a musíme ho brát i jako trenéra. 
Ale i jako spoluhráč a kamarád je výborný.

Co vaše fotbalové ambice do budoucna? 
Nyní bych se chtěl s Kopidlnem umístit na co nejvyšší 

příčce a předvádět co nejlepší výkony a třeba dát i nějakou tu 
branku (usměje se). Vždycky říkám, že by si Kopidlno zaslou-
žilo vyšší soutěž, takže do budoucna bych se chtěl s Kopid-
lnem podívat i do vyšší soutěže. 

Dominik Palm
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Fotbalisté Kopidlna se aktuálně pohybují na vrchních příčkách 
tabulky JAKO 1. B třídy skupiny A. K dobrým výsledkům týmu 
pomáhá i mladý krajní záložník Petr Schlesinger, jenž se v po-
sledních zápasech prosazoval i střelecky. „Teď stíhám každý 
trénink a je to znát,“ říká dvacetiletý rychlík s minulostí v Jičíně, 
novobydžovské Cidlině, Olympii či Slavii Hradec Králové.  

Petře, Kopidlno okupuje třetí příčku tabulky. Panuje spoko-
jenost? 

Víceméně ano, před začátkem soutěže jsme si stanovili 
určitý cíl, a to být na bedně. Ale já samozřejmě cítím, že by 
nám slušelo být minimálně o jednu příčku výš (usměje se).

Čím si vysvětlujete výkonnostní vzestup týmu? 
Určitě na tom má zásluhu zimní příprava, kterou jsme 

všichni odmakali na sto procent. Dále určitě nastavení systé-
mu hry, kterým se na hřišti chceme prezentovat.

Vám samotnému se v poslední době výborně daří. 
Ano, po dlouhé době jsem dal pár gólů (usměje se). Sna-

žím se do své hry vnést více klidu a konečně jsem si začal víc 
věřit. Ale pořád vím, že ze sebe dokážu vydat víc.

Pomohla i změna zaměstnání, kdy máte více času na fotbal?
Ano, teď stíhám prakticky každý trénink a je to znát. To 

bych viděl určitě jako největší výhodu mého nového zaměst-
nání.

Jste rychlostním typem hráče. Je právě rychlost tím aspek-
tem, který se snažíte nejvíce ve hře využívat? 

Ano, vždy to byla moje přednost, do toho se snažím pra-

PETR SCHLESINGER, ZÁLOŽNÍK KOPIDLNA:

Konečně jsem si začal více věřit 

PETR SCHLESINGER

Narozen: 15. prosince 2002 v Jičíně

Hráčská kariéra:
• FK Kopidlno • SK Jičín• RMSK Cidlina Nový Bydžov
• FC Olympia Hradec Králové • FC Slavia Hradec Králové 
• FK Kopidlno

Úspěchy: 
• 2x vítěz Krajského přeboru mladšího a staršího dorostu 
s SK Jičín, možnost zahrát si proti pražské Spartě a Slavii

Petr Schlesinger si působení v Kopidlně fotbalově užívá.
Foto: Archiv hráče


